



FEDERATION INTERNATIONALE DE L'ART PHOTOGRAPHIQUE The International Federation of Photographic Art

INFO 260 / 2023

Important information regarding pictures generated by artificial intelligence (AI):

Please note that:

Pictures created by artificial intelligence are not allowed in salons run under FIAP patronage. Therefore salon organisers are asked to include the following text into the regulations of their events :

PICTURES CREATED BY ARTIFICIAL INTELLIGENCE ARE NOT ALLOWED IN THIS SALON! It is reminded that all parts of the image have to be photographed by the author who is holding the copyright of all works submitted. Offenders will be sanctioned for life!

Information importante concernant les images générées par l'intelligence artificielle (IA).

Les images créées par l'intelligence artificielle ne sont pas autorisées dans les salons sous patronage FIAP. Par conséquent, les organisateurs de salons sont priés d'inclure le texte suivant dans le règlement de leurs événements :

LES IMAGES CRÉÉES PAR INTELLIGENCE ARTIFICIELLE NE SONT PAS AUTORISÉES DANS CE SALON. Il est rappelé que toutes les parties de l'image doivent être photographiées par l'auteur qui détient les droits d'auteur de toutes les œuvres soumises. Les contrevenants seront sanctionnés à vie !